

20230613 Styrelsemöte, protokoll

Närvarande: Eva Jonsson, Agneta Lindberg, Kerstin Sjöberg, Urban Näsgårde (adjungerad), Gunilla Lööv Östning, Kerstin Bjarby, Sten Åke Karlsson, Stig Jakobsson (adjungerad), Elsie Mas, Ellen Arnesson

A Formalia

§1 Mötet öppnades och de adjungerade hälsades välkomna.

§2 Föredragningslistan fastställdes.

§3 Föregående protokoll godkändes.

B Beslutsärenden

- Höstens styrelsemöten börjar 13.30 fr.o.m. augusti under förutsättning att lokalen finns tillgänglig
- En prototyp till enkel komihåglista upprättas med uppgifter om åtgärder och ansvariga.
- Styrelsen ansvarar för musik i advent med efterföljande fika i St. Persgården.
- Bokcirkeln fortsätter.
- Ett IT-café planeras ske vid ett par tillfällen under hösten. Infogruppen ansvarar.
- Konversationsgruppen i tyska fortsätter under hösten.
- Stickcafé och promenader fortsätter varannan vecka under hösten. Start i september.
- Ett förenklat programblad för höstens aktiviteter trycks. Vi hänvisar till detaljerade annonser i Magasin Leksand.
- Datum för Mat och prat: 24/8 Siljan/Bosporen? - Agneta
22/9 Tegera- Elsie, 18/10 Bosporen- Kerstin B, 17/11 Tegera- Elsie
- Räkfest 5/9 i Tibble bystuga. En arbetsgrupp bildas.
- En sommarhälsning och referat från styrelsen läggs ut på hemsidan

C Lägesrapporter

§4 Ekonomi, budget, medlemsfrågor

- Budgeten hålls hittills och visar ett litet överskott. Antalet medlemmar är nu 390.
- Utgifterna för Sveasalen har fastställts av de nya ägarna och blir något lägre än tidigare.

§5 Förbund och distrikt

Förbund: Information har kommit från förbundet angående den kommande kongressen.

Distrikt: Föreningen har fått ett bidrag på 7500 kr från distriktet till sommaraktiviteter.

Nio möten på Zoom har genomförts angående rekrytering. Ytterligare ett möte kommer att ske i september där alla kan komma med tips och ideer.

§6 Verksamhetsgrupper: KPR, Patientråd, Trafik/BRÅ

KPR: Nästa möte sker i höst. Alla protokoll finns på kommunens hemsida

Patientråd: Protokoll finns på vår hemsida.

FixarMaltes telefonnummer finns på vår hemsida eller genom att ringa kommunens växel.

Trafik/BRÅ: Gruppen kommer att träffas till hösten. BRÅ-frågor är numera ett kommunalt ansvar

§7 Övriga grupper: Klubbvärdar, Programgrupp, Friskvårdsgrupp, Informationsgrupp
Programgrupp: Höstens program och medlemsträffar: 5/9 Räkfest i Tibble bystuga, 24/10 i prel. Övermo bystuga- Olle Högvall visar bilder och berättar, kommunens biståndshandläggare informerar, 21/11 musik i advent med efterföljande fika- styrelsen ansvarar, 13/12 Lucia i Sveasalen.

Programgruppen tackades för att med kort varsel ordnat en ersättare för Kalle Moraeus som fått förhinder. Ersättare blev Ingemar Ihlis. Kalle M har lovat att återkomma.

Friskvårdsgruppen: En studiecirkel i parkgolf med många deltagare har avslutats. Den 15/6 genomförs en orkidévandring.

Infogruppen: kommer att ansvara för IT- café under hösten.

§8 Utvecklingsarbete och föreningens aktiviteter
Mat och prat hösten se **B Beslutsärenden** och §7

D

§9 Övriga frågor

§10 Nästa styrelsemöte sker den 22/8 i SV kl. 13.30

§11 Sammanfattning (Gunilla), annons (Eva, Gunilla), komihåglista (Kerstin B), Facebook, anslagstavla (Urban), hemsida, gruppmail(Stig)

E Mötet avslutas

§12 Mötet avslutades

Leksand den 13/6 2023

Eva Jonsson, ordf.

Gunilla Löow Östning, sekr.